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SORULAN SORULAR İLE BU SORULARA VERİLEN CEVAPLAR 

 

SORU 1: Gündemin 8‘inci maddesinde (“Yönetim Kurulu üyelerinin seçilmesi”) olumlu düşünceyi veren 
kurumun adını söyleyebilir misiniz? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Aday Gösterme Komitesi’nin önerdiği adaylar 
hakkında Sermaye Piyasası Kurulu tarafından Şirketimize olumsuz görüş bildirilmemiştir. 

 

SORU 2: Bursa’da inşaatını yaptığınız yeni büyük deponun ruhsatı ne zaman çıkacak? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Yeni bina çok da uzun olmayan bir süre de faaliyete 
geçecektir. Onunla ilgili teftiş işlemleri başlamıştır.  

 

SORU 3: Bursa Liman caddesindeki deponuz ile ilgili hasılat paylaşımlı inşaat projesi düşünüyor 
musunuz? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Bu depomuz faaliyetini sürdürmeye devam 
edecektir. 

 

SORU 4: Tahsilat süresinin uzamasını neye bağlıyorsunuz? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Çok düzenli yürüyen devletin bir ödeme sistemi 
var. Bu sisteme göre devletin eczanelere ilaç geri ödeme süresi 90 gün. Bu sisteme göre hareket etmek 
zorundayız. Daha önce 90 günün üzerinde olan tahsilat sürelerimizi geri çekmeye yönelik çok ciddi 
tedbirler aldık. Daha erken ödeme talep etmemiz durumunda eczacılar maalesef bu ödemeleri 
yapamazlar ve başka tür problemler, risklerle karşılaşırız. Finansal yapımızı en sağlıklı yönetecek şekilde 
gereken tedbirleri sürekli almaya çalışıyoruz. 

 

SORU 5: Seçimden sonra Dönemsel Avro Değeri (DAD) ile ilgili bir beklentiniz var mı? DAD’ın mevcut 
değeri ile sürdürülebilir kazanç devam edebilir mi? Çünkü birçok ilaç piyasada bulunamıyor ve bu da 
kutu bazlı satışlarda bir gerilemeye neden olabilir mi?  

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Kurlarda bir yükselme olursa ilaç fiyatındaki artışlar 
kaçınılmaz olur. Ama bunun ne zaman olabileceğini kestirmek de mümkün değil. DAD’ın mevcut değeri 
özellikle yabancı firmaları tatmin etmiyor. Yeterli gelir elde etmedikleri için bazı ilaçları çekiyorlar. Bu 
durumun bütün ilaç sanayini sıkıntıya soktuğu bir gerçek. Dolayısıyla hep beraber göreceğiz. 

 

SORU 6: Şirket gayrimenkul yatırım ortaklığı kurulması konusunu yönetim kurulu seviyesinde istişare 
etmekte midir? Bu konuyla alakalı herhangi bir fizibilite çalışması gerçekleştirilmiş midir? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Bu konuyu zaman zaman görüşüyoruz ve 
gündemimizde. Ancak şu anda böyle bir çalışma yapmıyoruz. 



 

SORU 7: Şirket nezdinde bulunan araç filosu yeniden aynı şekilde oluşturulacak olsa toplam yatırım 
tutarı ne kadar olurdu?  

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Araç kiralama yöntemini kullanmıyoruz. Şirket 
nezdinde bulunan araçları mümkün olduğu kadar efektif kullanmaya çalışıyoruz. Bu araçları mesela 10, 
12 veya 7 sene gibi sürelerde veya kullanılamayacak duruma geldiklerinde değiştiriyoruz. 

 

SORU 8: Varlıkların gerçek değerinin bilançoya yansıtılma yöntemiyle alakalı değişiklikler düşünülüyor 
mu? Bu konuda değerleme şirketleri ile çalışılma fikri yönetim kurulu nezdinde değerlendirilmekte 
midir? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Bununla ilgili bir değerleme çalışması 
düşünüyoruz. Bunu sanıyorum yapacağız. Bu bizim de bir ihtiyacımız. 

  

SORU 9: Pasif fonların geçtiğimiz yıllarda gerçekleştirdiği Selçuk Ecza hissesi alımlarının likidite kriterleri 
sebebiyle gelecekte satıcı olma riski bulunmaktadır ve bunun Şirket değerinde ciddi baskı yaratma riski 
vardır. Şirket bu riski bertaraf etmek amacıyla likidite sağlama konusunda gerekli aksiyonları atacak 
mıdır veya planladığınız herhangi bir yeni bir uygulama veya aksiyon var mıdır? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Özellikle yatırımcı ilişkilerinin daha aktif 
çalışmasında, tekrar yurtdışı toplantılarda biraz daha Şirketimizi anlatmakta fayda var. 

 

SORU 10: Dönemsel Avro Değeri ile ilgili bu sene Temmuz ya da Aralık ayında bir zam bekliyor 
musunuz?  

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Söz konusu değerin güncellenmesi lazım. Bu konu 
ile ilgili kararı verecek olan devlet. Bu aşamada devlet ne yapabilir onu bilmiyorum. Bu durum yine 
kurlardaki değişime bağlı.  


